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5. Başkanlar Danışma Kurulu Toplantısı 9 Nisan 2011 tarihinde gerçekleştirilmiş ve sonrasında TEB Merkez

Heyeti’nce bir sonuç bildirgesi hazırlanmasına karar verilmiştir. 

10 Nisan 2011 Pazar günü öğleden sonra, Oda başkanlarının cep telefonlarına atılan mesajlarla sonuç bildirgesinin mail

adreslerine gönderildiği duyurulmuş ancak ne ilgili mesajda ne de elektonik posta bildiriminde oda başkanlarının metinle ilgili

olarak görüş bildirmeleri  için herhangi bir süreden  bahsedilmemiştir. 

 

Çok sayıda oda başkanı, dönüş yolunda olmaları nedeniyle bahsi geçen deklarasyonu görmemiş ve

dolayısıyla  da  değerlendirme  fırsatı  bulamamıştır. 

Deklerasyonu okuyarak çekincelerimizi yazılı olarak Türk Eczacıları Birliği’ne, bildirimin yapıldığı yöntem olan elektronik posta

ve kısa mesaj yolu ile,  iletmemize rağmen bu görüşlerimiz dikkate dahi alınmamıştır. 

 

Türk Eczacıları Birliği Genel Sekreteri’ne telefon ile ulaşarak bu bildirime katılmadığımızı bir kez de telefonda

söylememize ve ismimizin bu bildiriden çıkarılması talebimize ise “bildirinin web sayfasında yayınlandığı, saat 18.00’e kadar

geriye dönmeyenlerin bildiriyi kabul ettiklerinin varsayıldığı ve isim çıkarmanın mümkün olmadığı” ifade edilmiştir. 

 

Başkanlar Danışma Kurulu Toplantısında, gelinen süreçte KKİ artışından doğan kayıpların telafisi için İTS’ye

bildirim yapma yönteminin doğru ve pratik bir yöntem olmadığı, sorunun dört aydır çözülemediği, önümüzdeki günlerde

birlikte karar alma ve ortak akıl oluşturmanın zorunlu olduğu birçok oda başkanı tarafından dile getirilmiştir. 

 

Buna karşın, toplantı sonrası bildirinin yayınlanması sürecinde Merkez Heyeti’nce sergilenen ve örgüt

tarihinde örneği az görülen bu dayatmacı tavrın tarafımızdan  kabul  edilebilmesi  mümkün  değildir.   

 

Sonuç olarak, Başkanlar Danışma Toplantısında bundan sonraki süreçte ilaç fiyat indirimlerinden doğan

kayıpların telafisi için İlaç Takip Sistemi’ne bildirim yapılması yönünde alınmış ortak bir kararın olmadığını bir kez daha hatırlatır

ve toplantıda alınmayan bir kararın yer aldığı bildiriden ismimizin çıkartılmasını bilgilerinize önemle sunarım.

                        

                 Saygılarımla, 

            

            

                                              Ecz.Sabih Tekin ÇAĞLAR

                                            Başkan
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